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J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2011. április 26-án 17,30 
órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester Kapuszta 
Lászlóné, Mertlik Ferenc, Szalatnainé Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú képviselő-
testület összes tagja 
Meghívottak: 
Rózsa Györgyné – szlovák nemzetiségi önkormányzat elnök-helyettese 
Pusuma Pál – roma nemzetiségi önkormányzat elnöke 
Koncz Anita körjegyző 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Kapuszta Lászlóné és  Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 11/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. április 26-i ülése 
napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosítására 

   Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásának az elfogadására 

   Előterjesztő: polgármester 
3./ Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására 

   Előterjesztő: polgármester 
4./ Javaslat a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek hatályon  
     kívül helyezésére 

   Előterjesztő: körjegyző 
 5./ Javaslat  a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet    
                 módosítására 
   Előterjesztő: körjegyző 
 6./ Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 
  Előterjesztő: körjegyző 
 7./ Javaslat az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet    
                  megalkotására 
  Előterjesztő: polgármester 

8./ A 2011. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásával kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 

9./ Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
   Előterjesztő: polgármester 
 10./ MÖSZ-al kapcsolatos  
   Előterjesztő: polgármester 
 11./ Egyebek 
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1./  napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosítására 
/Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: A kiküldött anyaghoz nem kíván különösebb magyarázatot fűzni. 
Egyéb központi támogatás, amit év végén kaptak a hátrányos helyzetű önkormányzatok. 
Pénzbeli támogatás: a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő gyermekek 
részére évente két alkalommal 5.800.-Ft került kifizetésre. Átvett pénzeszköz non profit 
szervtől: Matécsa Attila támogatása. Úgy gondolja, hogy a többi egyértelmű. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Mit tartalmaz a Faluház egyéb szolgáltatás 180 ezer forintos 
kiadása? 
 
Nagy Attiláné polgármester: A 180 ezer forint Matécsa Attila 100 ezer forintos és Becsó Zsolt 
kétszer 40 ezer forintos támogatásából tevődik össze. 
Kéri az önkornányzat 2011. évi költségvetés módosításának az elfogadását. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 4/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásának az elfogadására. 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: Másképp néz ki egy kicsit a kiküldött anyag, részletesebb, mint 
az eddigiek, de neki nehezebben érthető. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Jó lenne, ha kicsit egyszerűbb, átláthatóbb lenne, hogy 
ők is jobban megértsék. 
 
Koncz Anita körjegyző: Majd próbálnak rajta egyszerűsíteni, reméli, hogy jövőre letisztul az 
új rendszer. Az idén  kevés idő volt a felkészülésre, legközelebb már több tapasztalatuk lesz 
ezen a területen. A 2011. évi költségvetés még együttesen tartalmazta az intézmények 
költségvetését, a beszámolót azonban már meg kellett bontani.  
 
Nagy Attiláné polgármester: Variáció volt azt illetően, hogy melyik költségvetés szerint 
készítsék a beszámolót. Végül is az idei szerint készítették. Bízik benne, hogy a későbbiekben 
tisztább, átláthatóbb lesz. 
Közcélú foglalkoztatásra jóval kevesebbet kellett költeni, hiszen  a múlt évben már csak 
négyórás foglalkoztatás volt. 
Fejlesztési kiadásoknál 420 ezer forintba került a 3 db fűnyíró vásárlása. 
Nem lakóingatlan üzemeltetése, minden itt van feltüntetve amit sikerült megcsinálni a 
faluban: kerítés, csatorna, felújítások. Év elején még nem tudták, hogy mi fog elkészülni 
ezekből a dolgokból, ezért nem tudtak pontos összeget betervezni. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária: A pénzmaradvány levezetése nem teljesen érthető a számára. 
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Nagy Attiláné polgármester: A helyesbített pénzmaradvány került felosztásra a 2012. évi 
költségvetési módosításban. 
Előző években a kisebbségi önkormányzatok költségvetése is benne volt az önkormányzat 
költségvetésben. 
Úgy gondolja, hogy tisztább lesz a kép, ha az intézményeknek, kisebbségi 
önkormányzatoknak teljesen elkülönül a költségvetése. 
 
Koncz Anita körjegyző: A beszámolót meg kellett bontani, holott a tavalyi költségvetésben az 
intézmények költségvetései nem voltak külön, ez is okozhatott problémát az értelmezésben. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják el az 
önkormányzat 2011. évi zárszámadását. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 5/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásának az elfogadásáról. 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására 
/Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
Nagy Attiláné polgármester: A 2012. évi költségvetés megalkotásakor nem tudtak 
mindenhová annyi pénzt tenni, amennyire szükség lesz az év folyamán. Köztemetésre, 
temetési segélyre és átmeneti segélyre még kell biztosítani egy kisebb összeget, mert az 
eredeti nem lesz elég egész évre. A Szabadidős Társaságot sem tudták támogatni, ezért csak 
most, a pénzmaradvány felosztásakor kerülhet rá sor. Továbbá a Leader-s pályázatok önrésze 
került beépítésre a költségvetésbe, mert várhatóan  legkésőbb a jövő héten megkapják a 
pályázatok elbírálásáról az értesítést. Bízik benne, hogy nyerni fognak a pályázatok. Általános 
tartalékra tették a pénzmaradvány maradék összegét, majd ha szükséges lesz a pályázatok 
előfinanszírozása, akkor módosítják a költségvetést. Így általános tartalékra kb. 1.400-1.500 
ezer forint közötti összeg fog maradni. 
Javaslatot kér arra vonatkozólag, hogy mire használják majd fel az általános tartalékot. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Szerinte szükség szerint tegyék oda, ahová 
menetközben szükség lesz rá. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Valamikor kötelező volt általános tartalékot képezni. Véleménye 
szerint most is szükséges az önkormányzatoknak egy kis biztonsági tartalék. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 6/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezésére 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Két lényegi változás is történt a szabálysértés eljárással 
kapcsolatosan: 
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- 2012. április 15-től az új szabálysértési törvény hatálybalépésével egyidejűleg a 
jegyzői szabálysértési hatáskör megszűnt, a  kormányhivatalokhoz került. 

- A szabálysértési törvény minden egyes szabálysértési tényállást leszabályoz, nincs 
lehetőség és szükség helyi szabályozásra. Felülvizsgálatra kerültek a hatályos helyi 
rendeletek, melyek a rendelet-tervezetben megjelölt szabálysértési tényállásokat 
tartalmazták, ezeket a törvény szerint 2012. május 31-ig hatályon kívül kell helyezni. 

Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják el a rendeletet az előterjesztett formában. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 7/2012. önkormányzati rendeletét 
a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek rendelkezéseinek hatályon kívül 
helyezéséről. 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
Koncz Anita körjegyző: Két törvényi változás miatt szükséges módosítani a helyi szociális 
rendeletet. 

- A tavalyi évben még két fajta lakásfenntartási támogatás létezett: normatív és helyi 
(méltányossági). Biztos emlékeznek rá a képviselő-testületi tagok, hogy 2011 őszén 
került sor a helyi lakásfenntartási támogatás beépítésére a helyi szociális rendeletbe. A 
szociális törvény megszüntette a helyi lakásfenntartási támogatást, 2012. január 1-től 
csak az ún. normatív lakásfenntartási támogatás létezik, melyet a törvény teljes körűen 
leszabályoz, nincs szükség további helyi szabályozásra, mindenhol egységesen kell 
alkalmazni. Erdőtarcsa községben a tavalyi évben egy helyi lakásfenntartási támogatás 
került megállapításra. Az ellátás folyósítása 2012. augusztus 31-el járt volna le, de a 
törvény nem biztosított lehetőség arra, hogy eddig folyósítsuk, március 31-el 
megszüntetésre került, melyről az ügyfél értesítve lett. 

- Az a személy, aki kikerül a munkanélküli ellátásból, illetve rendelkezik a szükséges 
időtartamú együttműködéssel a munkaügyi központtal, az az egyéb feltételek megléte 
esetén aktív korúak ellátására jogosult. Az aktív korúak ellátása lehet foglalkoztatást 
helyettesítő támogatás (volt bérpótló juttatás), vagy rendszeres szociális segély, attól 
függően, hogy az illető milyen korú, illetve milyen az egészségi állapota. A szociális 
törvény felsorolja azokat az eseteket, hogy valaki mikor nem alkalmas egészségügyi, 
mentális állapota miatt munkavégzésre, és ezért a rendszeres szociális segélyre 
jogosult Az utóbbi időben jóval szigorúbbak a leszázalékolások. A törvény 50 %-os 
egészségkárosodást szabályoz, de úgy gondoljuk, hogy a 40 %-os egészségkárosodást 
elérő  személyek sem lesznek alkalmasak a munkavégzésre, mert tapasztalatból 
látszik, hogy az orvosi vizsgálaton nem felelnek meg, foglalkoztatásukra úgysem lesz 
az önkormányzatnak lehetősége. Szükséges a törvényi szabályozás helyi rendelettel 
történő kibővítése. Fölösleges ezeket az embereket bent tartani az Fht-sok között, 
hiszen úgysem lesznek alkalmasak munkavégzésre. 

 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 8/2012. önkormányzati rendeletét 
a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról. 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 
/Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
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Koncz Anita körjegyző: Az eredeti SZMSZ-ben van egy 6. sz. melléklet, mely a rendeletek 
megalkotásakor, módosításakor használatos hatásvizsgálati lapot tartalmazza. Ezt kellene 
módosítani, mivel az új formájában részletesebb, átláthatóbb, használhatóbb lenne. Kéri a 
képviselő-testületi tagokat, hogy a módosítást fogadják el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 9/2012. önkormányzati rendeletét 
a Szervezeti és Működési Szabályzat módosításáról. 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet megalkotására 
/Előterjesztés és a rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Társadalmi véleményeztetésre kell bocsátani a rendelet-tervezeteket. 
Vannak bizonyos típusú rendeletek, melyeket nem kell véleményeztetni, ezeket az SZMSZ 
szabályozza, ilyen például a költségvetési rendelet. Mielőtt a község honlapján 
véleményeztetésre kerülne, szeretné, ha a képviselő-testület is megtárgyalná. 
Úgy gondolja, hogy hivatali helyiségen kívül házasságkötés nem lesz, hiszen Erdőtarcsa 
községben a hivatalos házasságkötő terem a Magyar Tudományos Akadémia Alkotóházában 
van. 
A településen általában ún. kastélyos esküvő van, helyi lakosok nagyon ritkán házasodnak. 
Eddig semmilyen helyi szabályozás nem volt a házasságkötésekre vonatkozóan, de a 
jogszabály kötelezővé tette. 
Most nem kerül a rendelet elfogadására, majd a társadalmi véleményeztetés után, a 
véleményeket összefoglalva kerül a képviselő-testület elé döntésre. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Ha valaki hétköznap szeretne házasságot kötni, akkor is 
lehetőséget biztosít rá az Alkotóház? 
 
Koncz Anita körjegyző: A megkötött megállapodás szerint igen. 
 
8./ napirendi pont 
A 2011. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásával kapcsolatos 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az írásos anyagot megkapták a képviselő-testületi tagok, 
hozzáfűznivalója nincs. Nem volt nem végrehajtott intézkedés. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 12/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Erdőtarcsa község belső 
ellenőrzéséről készült jelentést megtárgyalta és az elfogadja. 

 
9./ napirendi pont 
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
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Nagy Attiláné polgármester: Nincs kiegészíteni valója. Mindent tartalmaz a kiküldött anyag. 
 
Koncz Anita körjegyző: Egyre rövidebb lesz a beszámoló, hiszen egyre kevesebb hatáskör 
marad a képviselő-testületnél, átruházva a polgármesternél. Ebben még a lakásfenntartási 
támogatás is benne van, de 2012. január 1-től az is jegyzői hatáskörbe került. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 13/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő- testület a polgármester tájékoztatóját az átruházott hatáskörök 
gyakorlásáról megtárgyalta és azt elfogadja. 

 
10./ napirendi pont 
MÖSZ-szal kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: A Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének évek óta 
tagja Erdőtarcsa, a Magyar Önkormányzatok Országos Szövetségének azonban még nem. A 
TÖOSZ-tól semmilyen tájékoztatást, hasznos információt nem kapnak, a tagdíjuk viszonyt 20 
Ft/lakos/év. 
A MÖSZ-nak Gödöllő Város Polgármestere, Dr. Gémesi György az elnöke. Innen sokkal több 
információhoz jutnak. A tagsági díj csak 10 Ft/lakos/év. Véleménye szerint a TÖOSZ-tól ki 
kellene lépni, a MÖSZ-hoz viszont csatlakozni kellene. 
 
Koncz Anita körjegyző: Egy rendezvény, konferencia a MÖSZ szervezésében 2.000.-Ft + áfa, 
ha viszont tagok lesznek, akkor ingyenes lesz. 
Nagy Attiláné polgármester: Ha már éves szinten két rendezvényre eljutnak, akkor megéri  
belépni. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Kellőképpen érvényesülnek a kisebb települések 
érdekei, vagy csak inkább a városoké? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Dr. Gémesi György szívvel-lélekkel próbál az 
önkormányzatokért tenni, és nemcsak a városokért. 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Érdeklődtetek már, hogy hová, kihez csatlakozzon a 
település? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Kálló és Erdőtarcsa községek összlétszáma kb. 2100 fő, tehát a 
2000 főt meghaladja a lakosságszám, de még semmit nem lehet tudni, hogyan alakulnak ki  a 
közös hivatalok. 
 
Koncz Anita körjegyző: Véleménye szerint csak a lakosságszámnak nem szabadna 
mérvadónak lenni. Kállón és Erdőtarcsán a lakosságszámhoz viszonyítva  nagy arányú a 
szociális és gyámügyek száma. A jegyzői hatáskörben lévő ügyek kerülnének fel a járási 
hivatalokhoz, de még folynak az egyeztetések, pontosan még semmit nem lehet tudni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Bárhol érdeklődnek senki nem tud semmi biztosat mondani. 
Ahhoz, hogy tervezni lehessen konkrét dolgokat kellene tudni, mert így nagyon nehéz lesz. 
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 14/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

csatlakozik a Magyar Önkormányzatok Országos Szövetségéhez (2100 Gödöllő, 
Szabadság tér 7.) 
 
A belépéssel  egyidejűleg vállalja a 10 Ft/lakos/év tagsági díj megfizetését. 
A képviselő-testület felhatalmazza a  polgármestert a belépési nyilatkozat aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
11./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Óvoda nyári zárva tartásával kapcsolatos 
Nagy Attiláné polgármester: Az óvoda nyári zárva tartásáról kellene dönteni. A szünet 
időpontja 2012. július 16. és 2012. augusztus 20. között lenne. Kérdezi a képviselő-testületi 
tagokat, hogy egyetértenek-e a zárva tartás időpontjával és időtartamával. 
Kállón is ebben az időszakban zár be az óvoda? 
 
Koncz Anita körjegyző: Kállóra még nem érkezett be az ezzel kapcsolatos kérelem. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Ebben az időszakban felújítás is lesz az óvodában? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Jó lenne egy kisebb felújítást elvégezni a zárva tartás ideje alatt. 
Vannak repedések a falakon, illetve a nyílászárók is nagyon rossz állapotban vannak. Az a 
probléma, hogy a közmunkásokkal nem lehet ilyen jellegű munkákat elvégeztetni, pénze 
viszont nincs rá az önkormányzatnak. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
       15/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 

 
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda 
Kálló Erdőtarcsai Tagóvodájában  a nyári szünet időpontját az alábbiak szerint 
határozza meg: 

  2012. július 16. napjától 2012. augusztus 20. napjáig, 
 
       A képviselő-testület utasítja az óvodavezetőt, hogy az óvodai munkát fenti nyári    
                 szüneti időpontok figyelembe vételével szervezze meg és irányítsa 
  Felelős. óvodavezető 
  Határidő: fentiek szerint 
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Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatással kapcsolatos 
Ivanovics István polgármester: Erdőkürt, Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Bér és Szirák Községek 
Önkormányzatai 2005. november 25-én megállapodást kötöttek kötelező szociális 
alapellátási, valamint gyermekjóléti feladatok közös ellátására. A társulás új neve: 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatás. Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják 
el a tárulási megállapodást módosítást. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 16/2012. (IV.26.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2005. 
november 25-én, Erdőkürt, Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Bér és Szirák Községek 
Önkormányzatai által megkötött társulás neve „Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgáltatás” elnevezésről,  „Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatási Társulás” 
elnevezésre változik. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított társulási megállapodás 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Nyári gyermekétkeztetéssel kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az idén is lehetőség van a nyári gyermekétkeztetésre, de úgy 
gondolja, hogy nem tudják biztosítani a feltételeket. Csak meleg étel formájában lehet 
biztosítani, konzerv vásárlására nincsen lehetőség. Legalább 30 %-ban kistermelői 
alapanyagból kell elkészíteni az ételeket. A konyha nyári zárva tartása is akadályozza az 
étkeztetés folyamatos biztosítását. Valamint ennyire rövid idővel  a pályázat beadásának 
határideje előtt, nem lehet felmérni annak lehetőségét, hogy ki volna az a kistermelő és 
milyen alapanyagokra, akivel esetleg szerződést lehetne kötni a beszállítást illetően. Annak 
lehetősége sem feltárható, hogy amíg a saját óvoda konyhája zárva tart, honnan lehetne 
esetleg a készételt beszerezni, hogy a minimálisan 44 nap biztosítható legyen. 
 
Kóbor kutyákkal kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: Több probléma adódott a településen a kóbor, illetve kóborló 
kutyákkal kapcsolatosan. Érdeklődtek a Zöld Menedék Alapítványtól, de sajnos nincs szabad 
helyük, azonnal nem tudnak kijönni. 
Nagyon költséges is, hiszen az alábbi árakkal dolgoznak: 200 Ft/km, 1000 Ft/óradíj, egy 
nagytestű eb befogása 10.000.-Ft. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Tudomása szerint régen Heréden is volt ilyen telep. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Mi módon lehetne kezelni ezt a helyzetet, hogyan lehetne 
beazonosítani a kutyákat? 
 
Mertlik Ferenc képviselő: Meg kellene kérni az ebtulajdonosokat, hogy mutassák be az oltási 
könyveket. Tele van a falu széle rókával, és szerinte a kutyák harmada nincs beoltva, ez 
nagyon veszélyes lehet. Ebben az ügyben az állatorvossal kellene konzultálni. 
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Kapuszta Lászlóné képviselő: Lehetne felszólítást küldeni azoknak a tulajdonosoknak, 
akiknek a kutyája szabadon kóborol közterületen? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Természetesen, felszólításra fognak kerülni az érintett 
személyek. 
 
Szemétszállítással kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. felmondta a 
közszolgáltatási szerződést 2012. április 03-án kelt levelükben. Kijelentették, hogy 
mindenképpen ki akarnak vonulni erről a területről, mert ez nekik gazdaságtalan. Bár az 
önkormányzat örült volna, ha a vállalják a szerződésben eredetileg meghatározott ideig 
történő szállítást, mivel a szolgáltatás minőségével semmi probléma nem volt, a lakosság 
egyértelműen elégedett a szolgáltatás színvonalával. Tárgyaltak már több céggel is a 
közszolgáltatás további biztosítás céljából. A Lőrinci Városgazdálkodási  cég díja havi 1.900.-
Ft, az AVE és az ASA nem küldött még díjkalkulációt.  
A MÜL-Transporttal legelőrehaladottabbak a tárgyalások, de konkrét ajánlat még tőlük sem 
érkezett. Jelenleg ez a cég szállít a KVG Zrt-nek alvállalkozóként. Meg kell vizsgálni, milyen 
módon lehet közbeszerzés nélkül szerződést kötni másik szolgáltatóval, hány árajánlatra van 
szükség ebben az esetben.  
 
Amennyiben az önkormányzat alacsonyabb díjat állapít meg, melyet a KVG Zrt. küld meg a 
kalkulációjában, akkor  az önkormányzatnak a különbözetet díjkompenzációként kellene 
megfizetni a cég számára. Ezt az önkormányzat anyagilag felvállalni nem tudja. 
Lehet, hogy 2013. január 1-től kiveszik az önkormányzatok kezéből a szemétszállítást, de ő 
attól tart, hogy mint minden, ez is el fog húzódni. 
Hamarosan módosítani kell a szemétszállítási díjrendeletüket, de még pontos árban nem 
egyeztek meg a céggel. 
Jelenleg  a környékről ez a cég 26 településről szállít, tudomása szerint már több helyen 
megszüntették a szerződést közös megegyezéssel, Ők mindaddig, amíg nincs meg az új 
szolgáltató, nem akarnak közös megegyezéssel kilépni. 
Erdőtarcsa a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás tagja, így Hejőpapira 
kell szállítani a hatvani átrakón keresztül, ahol nagyon magas ára van országos szinten a 
lerakásnak. A  szemétszállítási díj kb. 70 %-át teszi ki a lerakói díj, ez normál esetben 30 % 
körüli összeg lenne. 
 
Több napirend  nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
                                                             Kmf. 
 
 
 
                     Nagy Attiláné                                                   Koncz Anita 
                       polgármester                                                      körjegyző 
 
 
 
                             Kapuszta Lászlóné           Szalataniné Podonyi Mária 
                                               jegyzőkönyv-hitelesítők 
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